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Pan
Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Woclawek

Zwracarrr sig z uprzejm4 proSbQ w imieniu mieszkaric6w

Woclawka o zbudowanie rekreacyjno-sportowej silowni zewngtrznej

prz! przystant ulica Plocka.

Korzysta6 b9d4 okoliczri mieszkaricy, ale bgdzie to teZ znakomite

miejsce do wypoczynku i relaksu dla wszystkich wloclawian.

Uprzejmie proszQ Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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